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In gesprek met de raad 

 
Op woensdag 24 januari j.l. kwam het Baanderherencollege op bezoek in de raadszaal. 
Leerlingen uit de 4e klas zijn bezig met het onderwerp politiek. De lokale politiek werd toegelicht 
door fractievoorzitter Peter Manniën van Combinatie95. Op een luchtige manier werden de 

leerlingen geïnformeerd over het aantal partijen en hun 
doelstellingen. Burgemeester Mark Buijs gaf uitleg over de 
werkzaamheden van zowel de burgemeester als de 

wethouders. Daarna werden de studenten in partijen 
verdeeld en met behulp van de aanwezige raadsleden 
bereidden ze een debat voor. De woordvoerders zetten 
daarna hun standpunten uiteen. 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

Bedankavond Boxtelse Duurzaamheidsvisie  
De duurzaamheidsvisie is tot stand gekomen door burgerparticipatie. Veel deelnemers waren 
aanwezig op de bedankavond. Peter vd Wiel vertelde welke zaken al opgepakt zijn en welke 
binnenkort van start gaan. 
Er was veel lof voor de begeleiding van het project door Maaike de Wijk. Helaas heeft zij binnen 
de gemeente een andere functie gekregen. De duurzaamheid wordt nu door Gerard Schönfeld 

getrokken. Vol enthousiasme vertelde hij over zijn manier van 
aanpak. De aanwezigen kregen ook de gelegenheid om nog 

zaken toe te lichten en vragen te stellen. Er werd vooral 
gevraagd om de nieuwe ontwikkelingen nauwlettend in de 

gaten  te houden en zonodig de bestaande plannen bij te 
sturen. Het gebruik van waterstof ipv gas werd als een 
mogelijke nieuwe kans gezien. Het streven om in 2030 
energieneutraal te zijn komt daardoor weer een stapje 
dichterbij 
 
 


